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Secretariaat 
Ledenaantal per 1 oktober 2023   180 

Spelende leden 2023    105 

  2021   2022   2023  

  Heren Dames Totaal Heren Dames Totaal Heren Dames  Totaal 

Senioren 25 22 47 19 19 38 21 23 45 

Junioren 1 4 5 5 5 10 5 7 12 

Aspiranten 11 10 21 7 9 16 11 11 22 

Pupillen 15 7 22 14 13 27 10 17 27 

Kangoeroes 1 6 7 2 6 8 1 3 4 

Overige 30 37 67 32 37 69 33 41 75 

Spelende leden 53 49 102 47 52 99 47 58 105 

Totaal 83 86 169 79 89 168 81 99 180 

 

Samenstelling bestuur: 

Voorzitter    Ilse Heideveld 
Secretaris    Dion Scholten 
Penningmeester   Marike van Triest 
Alg.lid     Carla Smink 
Alg.lid     Lysanne Gerritsen 
Alg.lid      Sylvia Vreeken 
 
We zien een groei in ons ledenaantal, hier zijn we uiteraard heel blij mee. Onze dank is groot voor alle 
inzet van al onze leden. Samen zijn we Regio’72 en ambassadeurs van onze club. Het ledenaantal 
blijft onze aandacht nodig hebben maar soms is het ook goed om de succesvolle groei te 
benadrukken.  
 
Het bestuur heeft zeven reguliere vergaderingen gehad, ook zijn ze eenmaal bijeen geweest om het 
beleidsplan te evalueren en een start te maken voor een nieuw beleidsplan. 
 
Het bestuur heeft op 28 december 2022 een bijzondere algemene ledenvergadering georganiseerd in 
verband met de aankomende verbouwing van het clubhuis.   
 
In de ALV van 2022 zijn Carla Smink, Lysanne Gerritsen en Sylvia Vreeken aangetreden als 
bestuurslid voor de duur van 1 jaar. Carla Smink en Lysanne Gerritsen hebben aangegeven dit te 
willen verlengen met een jaar. Sylvia Vreeken heeft aangegeven om het bestuur te willen blijven 
ondersteunen als notulist zonder bestuurszetel. 
We zijn blij te melden dat we via deze weg een jaar door willen gaan met besturen. Afgelopen jaar 
hebben we veel geïnvesteerd in elkaar leren kennen als bestuurder en hebben we stappen gemaakt in 
ons beleidsplan. We hopen komend seizoen verder door te kunnen ontwikkelen.  
 
Als bestuur hebben we een stap gemaakt waarin we de commissies nog meer centraal hebben gezet. 
Verantwoordelijkheden op de plek waar deze hoort. Met ondersteuning vanuit het bestuur door middel 
van een contactpersoon. Door de personele bezetting van sommige commissies is dit bij de ene 
commissie beter gelukt dan bij een ander. De werkwijze is ons goed bevallen, we zullen hiermee 
verdergaan.  



 

 
1 

Technische Commissie 
 
 
In dit jaarverslag een terugblik op het seizoen 2022-2023 en een inkijkje in onze plannen 
voor 2022-2043  
 
Samenstelling TC  
  

2022-2023      2023-2024  

Ilse Heideveld  
(tot nov 2022) 

Voorzitter en coördinator jeugdzaken    Vacature,  
Marike van Triest 
interim vanuit bestuur 

Maeike van Essen  bonds- en wedstrijdzaken    Maeike van Essen  

Saskia van Triest  
(vanaf maart 2023) 

wedstrijdsecretariaat    Saskia van Triest 

Vacature  trainers coördinator    Vacature  

Vacature*  scheidsrechter coördinator    Vacature*  

*deze taak wordt momenteel nog steeds uitgevoerd door Marije van Huffelen, waar we heel 
blij mee zijn!  
  
We begonnen vorig seizoen met 3 vacatures. Er is inmiddels wat wisseling geweest binnen 
de TC, maar de vacatureruimte is er helaas nog steeds. Echt een punt van aandacht, het 
spelen van wedstrijden en het trainen vormen immers het bestaansrecht van onze 
vereniging. En eigenlijk zijn de meeste functies vooral organisatorisch van aard, het is niet 
direct nodig om alle ins en outs van het korfbalspel te kennen. Dus zie jij jezelf iets doen in 
de TC, laat het ons weten!  
Seizoen 2022-2023 zijn we op halve kracht begonnen. Alleen Ilse en Maeike zaten nog in de 
TC. Begin november werd het nog kritischer, Ilse werd voorzitter en Maeike stond er in de 
TC alleen voor. Gelukkig had Saskia al aangegeven wel wat te willen gaan doen in de TC. Zij 
is begonnen aan de zijlijn en vanaf maart 2023 op volle kracht lid geworden van de TC. Ook 
Marike heeft veel opgepakt. Zij is als bestuurslid contactpersoon voor de TC en heeft veel 
bijgedragen. Zeker toen Maeike halverwege april uitviel door persoonlijke redenen was dat 
heel fijn. 
Gedurende het seizoen zijn we begonnen met het opzetten van een nieuw organisatiemodel 
voor de TC. De technische commissie moet meer een beleidsmatige groep worden, de 
uitvoerende taken worden gedaan door mensen die niet persé zitting hoeven hebben in de 
TC. (een combinatie mag natuurlijk wel) Voor het doorvoeren van deze wijziging hebben we 
echter nog steeds een aantal extra mensen nodig. 
Wouter van Reeven heeft begin seizoen 2023-2024 aangegeven de TC te willen komen 
versterken. In welke rol dat precies wordt is nog niet duidelijk, hij loopt eerst een periode mee 
om alles goed te leren kennen. Fijn dat je erbij komt, Wouter! 
 
De TC werd ondersteund door het scheidsrechtersbegeleidingsteam: Joop van Essen, Arjan 
van Triest, Gert Leskens en Jordi Molendijk. Jordi ondersteunde ons het afgelopen jaar ook 
door de oefenwedstrijden te regelen.  
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Seizoen 2022-2023  

 

Teams 
We speelden dit seizoen met 3 seniorenteams op zaterdag en een doordeweeks. Verder 
hadden we in alle leeftijdsgroepen 1 team en trainde er elke zaterdag een groep 
Kangoeroes. Daarnaast trainde de korfbalfit ook dit jaar weer lekker door. Elke 2 weken 
stond er een enthousiaste groep ouders op het veld om meer te leren van/over korfbal.  
Op zich is dit aantal spelende en trainende leden mooi, maar in de breedte was het zeker bij 
de senioren dames wel een beetje krap. Gelukkig stroomden er gedurende het seizoen een 
aantal jeugdleden in, waardoor er in ieder geval bij de jeugd wat meer lucht kwam. Bij de 
senioren bleef het elke week weer een puzzel. Grote dank aan iedereen die zich elke week 
weer heeft ingezet door zaken te regelen of extra te spelen!  
 
Competitie 
Gelukkig was het weer een gewoon seizoen. In september trapten we enthousiast en zonder 
beperkingen af met een spetterende startdag. In het tweede weekend van de competitie 
speelde er niemand een officiële wedstrijd, we vierden ons jubileum! Gevolg daarvan was 
wel dat de selectie pas op 5 november de laatste veldwedstrijd speelde. Een unicum als je 
het ons vraagt. 
In het najaar konden we al onze eerste kampioenen huldigen! Verschillende jeugdteams 
werden gehuldigd als kampioen, dat leverde mooie feestjes op. 
Ook in de zaal werd er lekker gekorfbald. De B1 speelde voor het eerst wedstrijdkorfbal. Een 
stapje omhoog, met als resultaat meer verliespartijen maar vooral meer leuke wedstrijden! 
Altijd alles maar winnen gaat op een gegeven moment ook vervelen, tegenstand is toch echt 
het leukst! 
Ook aan het einde van de zaal waren er weer kampioenschappen te vieren. In diverse teams 
werd de cake gesneden, versierd en opgesnoept. 
En toen het veld op. We startten laat, waardoor de veldcompetitie erg verknipt werd. Pasen, 
vakantie, Pinksteren, allemaal momenten waarop er geen wedstrijden waren. We waren dan 
ook pas net voor de vakantie klaar met de competitie. Voor dit seizoen heeft de bond wat 
wijzigingen aangebracht in de competitieopzet, waardoor tweede helft veld als een minder 
gebroken competitie zou moeten voelen.  
Ondanks de gekke competitie was ook deze periode zeer geslaagd. Ook nu waren er diverse 
kampioenen te huldigen, top! Gedurende het jaar zijn bijna alle jeugdteams minimaal 1x 
kampioen geworden, klasse! 

 

Senioren  
Het afgelopen seizoen hadden we geen hoofdtrainer voor onze senioren. Ook speelde alleen 
het eerste wedstrijdkorfbal, het tweede was ingedeeld in het breedtekorfbal. Dit laatste had 
deels een financiële reden, maar nog veel meer een praktische. Mensen die spelen in het 
wedstrijdkorfbal mogen niet uitkomen in het breedtekorfbal. Dat zou betekenen dat als 2 wel 
wedstrijdkorfbal had gespeeld spelers van 2 niet in 3 mogen invallen. Gezien de frequentie 
dat dit het afgelopen seizoen nodig was zijn we blij dat we deze keuze hebben gemaakt. 
Wat betreft het hoofdtrainerschap, gezien de invulling van de selectie en het uitblijven van 
een waardige reactie op onze vacature voor een hoofdtrainer hebben we er uiteindelijk voor 
gekozen het intern op te lossen. Jan Tijs en Ricardo werden coach van het eerste en er was 
een groep trainers die bij toerbeurt de training voor de senioren voor hun rekening namen. 
Op maandag sloten daar ook de A en B bij aan, om de doorgaande lijn van de jeugd wat 
meer te borgen. Jan Tijs, Tim vH, Gert vE, Robin en Willeke hebben deze trainingen 
verzorgd. We zijn jullie dankbaar voor jullie inzet! 
 
 

 
 



 

 
3 

In de zaal had het eerste het lastig. Uiteindelijk zijn ze in de zaal als laatste geëindigd in de 
2e klasse. Hierdoor zijn we helaas gedegradeerd naar de 3e klasse. Op het veld zijn ze mooi 
4e geworden in de 3e klasse. Bijna leverde dit nog promotie op vanwege een nieuwe 
klassenindeling bij de bond, daar grepen ze net naast. 
 
Selecties KNKV 
In januari waren er vanuit het KNKV weer selectietrainingen voor de diverse RTC-teams 
(RTC = Regionaal Talent Centrum). Voor RTC Oost U19 hadden wij David van Lokhorst 
afgevaardigd om mee te doen, voor RTC Oost U17 Kasper Schoemaker en Dyan van der 
Veen. Helaas was David ten tijde van de trainingen geblesseerd en heeft hij uiteindelijk niet 
deel kunnen nemen. Dyan heeft de eerste training meegedaan, maar is toen helaas 
afgevallen voor de verdere procedure. Kasper mocht wel een ronde verder! Helaas eindigde 
het avontuur voor hem na ronde 2. Het was een mooie ervaring en ook goed om Regio’72 op 
deze manier op de Nederlandse korfbalkaart te zetten. 
Vanuit Regio’72 was er indirect wel deelname aan een RTC. Jouke van Essen, spelend bij 
KV Apeldoorn, maar als trainer nog steeds betrokken bij en lid van Regio’72, is geselecteerd 
voor RTC Randmeren U15. Hij traint een keer per twee weken en speelt dit jaar diverse 
toernooien. 
 
Jeugdtrainers en begeleiding  
In het afgelopen seizoen zetten we opnieuw in op de ontwikkeling van onze jeugdtrainers. 
Nu niet in de vorm van een opleiding, maar door trainersbegeleiding structureel in te zetten. 
Jasper Keizer was als trainersbegeleider regelmatig op onze trainingsuren te vinden om de 
trainers te coachen en met ze te sparren over korfbal en het trainen geven. Hij keek daarbij 
vooral naar waar de trainers behoefte aan hadden. Het doel was de inhoud van de training 
steeds meer richting een wedstrijdvorm te krijgen met als resultaat dat de spelers continu 
bezig zijn zichzelf te ontwikkelen met veel plezier, eigen inbreng maar vooral hun eigen 
leerroute. Gedurende het seizoen bleek dat trainers dit een fijne manier van werken vinden, 
we hebben de samenwerking met Jasper dan ook nog een jaar verlengd. Ook in het lopende 
seizoen is hij regelmatig op het veld te vinden om jeugdtrainers te ondersteunen. 
  
Scheidsrechters  
Het fluiten van de thuiswedstrijden (voor zover die er waren) ging prima. De scheidsrechters 
die ingedeeld werden floten de wedstrijden of regelden zelf vervanging. We zijn heel blij met 
Joop van Essen die voor onze club in het verleden heel veel wedstrijden extern beoordeeld 
heeft en blijft beoordelen, maar nieuwe KNKV scheidsrechters zijn meer dan welkom! Als 
club betalen we je opleiding en Joop kan je begeleiden.   
  
Spelregels  
Afgelopen jaar liep het opleiden voor het spelregelbewijs helaas spaak. Het KNKV heeft het 
oude platform waarop dit kon worden gerealiseerd per 1 januari uit de lucht gehaald, maar 
het nieuwe platform was nog niet voldoende getest en dus niet actief. Hierdoor heeft niet 
iedereen zijn spelregelbewijs al kunnen halen. Dit seizoen weer nieuwe kansen!  
 

2023-2024 

Ook het lopende seizoen zetten we zoals al eerder gezegd in op de jeugd, door wederom 
begeleiding van jeugdtrainers door Jasper Keizer. Daarnaast is het, mede door het voeren 
van vele gesprekken met oud-leden, gelukt om ook dit seizoen 3 seniorenteams op zaterdag 
te laten spelen en een Midweekteam in de competitie te hebben. Helaas is er ook dit jaar 
geen geschikte hoofdtrainer gevonden, maar ook nu wordt dit op een goede manier ingevuld 
door een aantal leden van onze mooie club. Er zijn de afgelopen maanden veel nieuwe 
leden ingeschreven, mensen weten onze club weer te vinden! Laten we hopen dat dit 
doorzet, zodat we ook volgend jaar met veel teams kunnen deelnemen aan de competitie. 
Voor nu: op naar een mooi (vervolg van) seizoen 2023-2024! 
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React 
 

Het seizoen van 2022-2023 bestond React uit 6 commissieleden. Jochem van der Haar, Lisa 
Zweekhorst, Kim Heideveld, Dionne de Groene, David Lokhorst en Jorn van den Enk.  

 

We zijn het Seizoen begonnen met een startdag op 3 september. Snackkraam Pietfriet was 
hier aanwezig en Jenny deed het Rad van Fortuin. Voor de jongsten werd er een clinic 
gegeven door de senioren en voor die laatsten was er dat weekend ook een 
trainingsweekend.  

Op 17 september werd de jubileum wedstrijd gespeeld en een groot feest gegeven door een 
aantal vrijwilligers. Hier was DJ René aanwezig en een zanger.  

Op zaterdag 15 oktober is er een activiteit alleen voor de A/B georganiseerd. Het spel Wie 
wordt de alleskunner? Hier won Jorn de eer en sommige leden bleven een nachtje slapen in 
de kantine. 

Op zaterdag 29 oktober was er voor de jongeren die dat natuurlijk leuk vonden een 
knutselmiddag en buiten spelletjes. Als afsluiter werden lekkere pannenkoeken gegeten. 
Hierbij kregen we ook de goede hulp van de jeugd vanuit de B.  

Afgelopen zaalseizoen zijn we weer gestart met het “Team van de week”. Alle jeugdteams 
t/m C kregen een mooi paars trainingsshirt met hun naam erop. Ze mochten mee met S1 om 
te luisteren naar het praatje van de coach en daarna op het veld konden ze schieten terwijl 
S1 ook bezig was. Het leukste was dat ze samen mochten oplopen met de senioren het veld 
op en ook even zwaaien als hun naam werd genoemd. Dat was toch wel heel spannend! 
Daarna wedstrijd kijken en ranja met een spekje eten. Na afloop handtekeningen verzamelen 
van alle spelers maakte het feest compleet.  

Hunted werd dit jaar ook weer georganiseerd op vrijdag 18 november en de opkomst was 
weer super. Dit jaar organiseerden we ook een Jeugd Hunted, dit werd om het clubhuis 
gedaan. Dit was ook erg leuk! 

Op zaterdag 26 november was er een Sintmiddag voor de jeugd. Wij hadden een disco met 
de Pieten en de kinderen kregen een dansje (uit de clip van de Pietenfilm) van Ilja geleerd. 
Er kwamen 2 Pieten gezellig mee dansen en mee eten.  

Dit jaar was er ook weer een feest: het Kerstgala met prijzen. Je lotnummer was je kans om 
een prijs te winnen. Dit was een groot succes met een mooie opkomst van minstens 50 
gasten. Wij waren hier zeer tevreden over en kregen ook allemaal leuke reacties.  

Op zaterdag 18 februari was het carnaval, dit jaar hebben we meegedaan. Lauren heeft de 
organisatie op zich genomen. Veel leden, maar vooral de jeugd, liepen mee. Het thema was 
dan ook: “korfballen doe je niet in je eendje.”  
 

Op zondag 2 april was er een paasactiviteit. De jonge jeugd kon paaseieren zoeken en 
knutselen. Je kon een prijs winnen met de meest gevonden paaseieren of het gouden ei. 
Daarna zijn we, i.p.v. met Koningsdag, gaan schutteren. Dit Paasschutteren is bedacht 
omdat we merkten dat met Koningsdag het aantal deelnemers terugliep. Jordi heeft ons 
hierbij geholpen. Met als afsluiter een heerlijk buffet van Casa Di Verdi was ook dit 
evenement een groot succes.  

Op 14,15,16 april hadden we jeugdweekend en hier zijn we met veel jeugdleden weer naar 
Doornspijk geweest. Hierbij kregen we hulp van Remko, Kelsey en Willeke. De keuken werd 
gedaan door Dion en Robin. Jeugdweekend was een supergroot succes met alleen maar 
positieve reacties. 

Op 7 mei was er een activiteit voor de jongere jeugd met zwemdiploma. Ze mochten gratis 
zwemmen bij de Koekoek, dit hadden we gekregen met het jubileum weekend. Het enige wat 
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ze moesten betalen was hun lunch. Jorn en Kim waren mee als begeleider en iedereen vond 
superleuk.  

Dit jaar hadden we op vrijdag 19 mei een workshop van Kas Planten. Oud-lid Kasper 
Steenbergen is voor zichzelf begonnen en heeft aan een paar enthousiaste vrouwen een 
super leuke workshop gegeven.  

23 juni werd Zeskamp georganiseerd door Marieke, Tim, Dion, Robin, Anne en Martinus, dit 
is elk jaar weer een groot succes. Door de spullen die zij al klaarzetten, scheelt het ons heel 
veel werk voor zaterdag 24 juni als we het jaarlijks familietoernooi organiseren. Dit jaar 
hebben Evalyne en Daniël Lokhorst de organisatie op zich genomen en hebben wij 
bijgesprongen waar nodig was. Voor Edward en Carla was dit echt het laatste jaar. Op 
zondag hebben beide commissies weer alles opgeruimd.  

 

We hebben gemerkt dat we met sommige dingen wel wat meer vrijwilligers nodig hebben. 
Gelukkig hebben we ze altijd wel maar het komt altijd op dezelfde mensen neer. Maar we 
zijn blij met degene die ons elke keer weer willen helpen.  

Ook hadden we afgelopen jaar een paar avonden die door andere leden werden 
georganiseerd, namelijk: Club avond voor senioren op 4 februari, Dart avonden worden elke 
eerste vrijdag van de maand gegeven door Jordi Molendijk, zaterdag 11 maart hadden een 
paar een dartavond alleen voor Regio mensen georganiseerd en op zaterdag 13 mei hadden 
Marieke en Saskia een clubavond + eten georganiseerd maar ook om te kijken welke 
mensen er allemaal nog bleven spelen in de senioren. Wij als React zijn blij met vrijwilligers 
die zelf ook initiatief tonen om dit te regelen. 
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Sponsorcommissie 
 

Het seizoen 2022-2023 zijn we gestart met de volgende leden in de sponsorcommissie: Jos 
van der Veen, Chris Dijkstra, Marscha Steenbergen en Jessica Harmsen, 

 

Voor seizoen 2022-2023 was de volgende taakverdeling van toepassing: 

 

Marscha Steenbergen Voorzitter, kledingzaken 
Jos van der Veen Contact persoon sponsoren 
Chris Dijkstra Contact persoon sponsoren 
Jessica Harmsen Algemeen lid 

 
 

Tijdens het seizoen hebben we een aantal (bord)sponsoren mogen verwelkomen op ons 
sportpark. Daarentegen hebben we ook een aantal opzeggingen van sponsoring ontvangen. 
Dit gaat voornamelijk om sponsoring van advertenties in de Mixed. 
 

We zijn verdergegaan met het onderzoeken van een nieuwe kledinglijn in samenspraak met 
Neijenhuis, maar dit is nog niet afgerond. 

De jaarlijkse Paaseitjes actie heeft minder opgebracht dan vorige jaren en zal er gekeken 
worden in toekomstige seizoenen of deze actie nog terug zal keren. 
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Sportparkcommissie 
 

Het sportpark heeft het afgelopen jaar in teken gestaan van renovatie en alle randzaken 
daarbij. Ondanks dat de werkzaamheden in de kantine nog moeten starten hebben we de 
kleedkamers, toiletten en gang al aangepakt. 

 

Naast het zichtbare als schilderwerk, nieuwe kast, tegels, plafond en lampen is er ook een 
nieuw ventilatiesysteem geplaatst en voorbereidingen getroffen voor de overige 
werkzaamheden. Een grote dank aan de inmiddels onmisbare maandagochtengroep. 
Dankzij hen onder de aanvoering van Johan Zweekhorst is dit deel van de kantine inmiddels 
gereed en maken we ons op voor de grootschalige verbouwing van de kantine. 

 

Voor de verbouwing van de kantine moet men denken aan een nieuwe keuken, herinrichting 
ruimtes, bergingen en een nieuwe afwerking van het geheel en plaatsing van een extra 
berging in de vorm van een zeecontainer op het complex. 

 

Bijzonder aan dit jaar is dat onze voorzitter Gert Leskens heeft aangegeven zijn voorzittersrol 
binnen de commissie neer te leggen. Gert is in wezen het hart en ziel van de 
sportparkcommissie en heeft dit 22! jaar gedaan. Hij weet van iedere activiteit, moer, bout of 
regeling. Wij willen Gert dan ook via deze weg een enorme dank betuigen voor zijn inzet 
binnen de sportparkcommissie maar ook richting de club!  

Gelukkig blijft Gert nog wel in de maandagochtend groep zodat hij toch wat kan blijven 
hobbyen en taakjes uitvoeren.  

Binnen het sportpark zal Hidde Scholten de rol op zich pakken als vervanger van Gert en 
zullen een x-aantal taken onderverdeeld worden binnen de commissie. 

 

De bekende wijze van toegang tot de kantine is inmiddels gewijzigd. Hierbij is het ophalen 
van de sleutel bij één van de buren vervallen. Om de kantine te betreden kan men nu 
gebruik maken van de sleutelkluis aan het hek. Dank aan de familie Harmsen die de laatste 
jaren en sleutelgebruik hebben verzorgd. 

Daarnaast heeft Marleen Schoemaker definitief haar taak als coördinator kantinediensten 
neergelegd. Wij willen haar graag danken voor al die jaren inzet. Anneloes Dijkstra heeft 
haar taak overgenomen. We zijn dan ook blij dat deze taak een goede opvolging heeft 
gekregen. 

 

Leden van de sportparkcommissie: 

Gert Leskens, Johan Zweekhorst, Rik Schoemaker, Thom Dijkstra, Kelsey Hulleman en 
Hidde Scholten. 
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PR en Redactie 
 
De PR wordt ingevuld door Willeke Kloezeman, Linda Rodijk en Tim van Huffelen 
 
Afgelopen jaar is het PR-werk doorgegaan op dezelfde manier: website, social media, Rondom de 
Sprengen, RTV794, MIXED, flyers en posters. De nieuwe website is afgelopen seizoen gemaakt. 
 
Nieuwe website 
In 2023 is onze website helemaal vernieuwd. Jan Tijs Heideveld (JTNI) heeft hier veel tijd ingestoken 
en wij zijn erg blij met het resultaat. Evenals op de oude website kunnen alle commissies nog steeds 
hun informatie plaatsen. Ook zijn er directe koppelingen gemaakt met social media (Instagram en 
Facebook) en zijn foto’s op de website te vinden. In april heeft een drukbezochte avond 
plaatsgevonden waarin alle commissies aanwezig waren om een toelichting te krijgen op het gebruik 
van de website. Het is ook nu nog steeds mogelijk om tips en tricks aan te dragen om de website te 
verbeteren. 
 
Mixed 
De PR-commissie is ook verantwoordelijk voor de MIXED, maar doet dit niet alleen. Jan Tijs 
Heideveld is nog altijd de drijvende kracht achter de productie van de MIXED, de opmaak van de 
pagina’s wordt verdeeld over een aantal personen: Mike Huisman (nu gestopt), Wouter van der Haar 
en Kim Heideveld hebben afgelopen jaar een bijdrage geleverd. Verder worden we voor de Mixed 
ondersteund door een aantal mensen met vaste rubrieken: Ilse Heideveld, Milou Tol, Kasper 
Steenbergen, Marije van Huffelen en Angela Rodijk. Daarnaast is er een flexibele schil van 
verslaggevers die ook regelmatig voor de MIXED schrijven. Dit zorgt elke keer weer voor een 
afwisselend clubblad. Gea Oelemans en Ans Prins zorgen nog altijd voor de distributie. Hartelijk dank 
voor alle verslaggevers en bezorgers.  
 
Fred Rijckenberg 
Een speciale vermelding is er voor Fred Rijckenberg die bij vrijwel alle activiteiten en vele wedstrijden 
is langs geweest en prachtige foto’s heeft gemaakt. 
 
Overige vrijwilligers en taken 
Een andere vrijwilliger die ons ondersteund is Kirsten Meier (wekelijkse nieuwsbrief). Vanaf komend 
seizoen gaat Marjolijn Colenbrander ons ondersteunen met de Mixed. Meer aanwas is van harte 
welkom.  
 
In het afgelopen seizoen zijn de volgende acties uitgevoerd:  

• Een informatieboekje voor nieuwe leden is gemaakt door Marije van Huffelen 

• De (thuis)wedstrijden zijn wekelijks aangekondigd via social media als ‘Matchday’ 
• Veel nieuwsberichten, foto’s en filmpjes van activiteiten in de lokale media. Naast Rondom de 

Sprengen staan wij ook soms in de Schaapskooi. 

• Wedstrijdverslag S1 regelmatig op site, social media en in De Stentor. De Stentor volgt de 

derde klasse niet. 

• Wedstrijdboekje bij thuiswedstrijden in de zaal indien er een team van de week was.  

• We streven er naar de commissies zelfredzaam te maken op het gebied van PR, we merken 

dat de website en Facebook/Instagram nog steeds divers gevuld wordt.  

• Samenwerking met ledenwerving onder meer door diverse publicatie via Heel Epe Beweegt. 

• Posters en flysers voor activiteiten. Voor de kangoeroes is een nieuwe flyer gemaakt. Ook is 

speciaal voor de carnavalsoptocht een flyer gemaakt. 

• Wekelijkse nieuwsbrief 

• MIXED is drie keer uitgebracht. 
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Vrienden van Regio’72 
 

Algemeen: 

Vrienden van Regio’72 is een initiatief om iedereen die Regio’72 een warm hart toedraagt de 
mogelijkheid te bieden Regio’72 financieel te ondersteunen. 

Voor € 50,00 euro per jaar mag men zich vriend van Regio’72 noemen. 
De financiën worden beheerd door de penningmeester Marike van Triest. 

De administratie, promotie en werving wordt gedaan door Marleen Schoemaker-Huisman en 
Marijke Versloot. 

Zij zijn ook verantwoordelijk voor contacten en bijwerken van de site. 

 

Doelstelling: 

Het creëren van extra financiële middelen voor de vereniging Regio’72. 
Vanuit de vereniging worden ideeën aangeleverd aan de initiatiefnemers van de vrienden 
van Regio’72 met kostenoverzicht.  
Door middel van een formulier op de site is het mogelijk voor iedereen zijn wensen kenbaar 
te maken. 

Hierdoor kan men gelijk zijn idee kwijt en gaan spontane ideeën en wensen niet verloren.  

Elk jaar zal in oktober/november bekeken gaan worden wat de wensen zijn. Na stemming 
wordt dan besloten aan welk idee een bijdrage wordt geschonken. 

 

 

Resultaat seizoen 2022/2023: 

 

Dit seizoen is er van de vrienden uit een bijdrage geleverd aan de volgende verzoeken: 

1. Tuindeuren 
2. Biertafels 
3. Dartborden en accessoires 
 

Wij zijn blij dat men ons nog steeds weet te vinden voor een verzoek voor een financiële 
bijdrage.  

Via de site heeft iedereen de mogelijkheid om een formulier in te vullen waarmee een 
verzoek kan worden gedaan voor een financiële bijdrage. 

 

In oktober/november inventariseren we welke aanvragen binnen zijn gekomen. 

Vervolgens zal door de vrienden van Regio’72 bepaald worden welk bedrag waarnaar 
toegaat. 

 

Dit jaar zijn er vrienden weggegaan maar hebben we ook nieuwe vrienden kunnen 
verwelkomen.  

Op dit moment staat de teller van het aantal vrienden van Regio’72 op 29. 
 

Uiteraard blijven wij er naar streven dit aantal nog verder te verhogen. 
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TOM 
 

Met ingang van de start van een nieuw korfbalseizoen bestaat de TOM nog uit José Reijrink 
en Loes Reijnen. Angela heeft besloten haar werkzaamheden neer te leggen maar wil nog 
wel ondersteunen vanaf de zijlijn en zal haar taak om interviews af te nemen voor de mixed 
blijven behouden. José houdt zich vooral bezig met het lief en leed gedeelte. Zij regelt een 
kaart en/of bloemstuk of geboortecadeau bij bijzondere gelegenheden bij de leden/oud-leden 
van Regio ’72. Loes verzorgt het jaarverslag en met zijn 2en organiseren we jaarlijks de 
vrijwilligersavond. Regelmatig vindt er samen een vergadering plaats om even te kijken hoe 
alles reilt en zeilt.  

De jaarlijkse vrijwilligersavond is in overleg met het bestuur opgeschoven naar oktober 2023. 
Mede omdat Loes zwanger was en in de periode beviel waarbij we normaal gesproken 
topdrukte hebben met de afrondingen voor de vrijwilligersavond maar ook omdat het in de 
periode april/mei/juni vaak al druk is met andere evenementen vanuit Regio ’72. Dat bij 
elkaar opgeteld bekijken we even hoe het zal zijn om in het najaar dit feest te organiseren. In 
het voorjaar van 2023 zijn we al wel langzaamaan gestart met de eerste voorbereidingen 
maar daarover dus later meer……. 
 

Tot volgend korfbalseizoen! 

Namens de TOM: José Reijrink en Loes Reijnen 
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Zomerkamp 
 
Dit jaar is zomerkamp in een nieuw jasje gegoten, we gingen niet van zaterdag tot zaterdag 
op kamp maar van vrijdagavond tot dinsdag. Dit concept is bedacht om meer mensen mee te 
laten gaan, zo hoeft iedereen minder vrij te vragen en zou het dus aantrekkelijker zijn. Echter 
is dat ons een beetje tegengevallen, er zijn wel wat nieuwe mensen mee gegaan op kamp 
maar het zijn toch vooral weer de oude vertrouwde kampgangers die hebben deelgenomen. 
Dit heeft het natuurlijk niet minder gezellig gemaakt. 

 

We zijn dit jaar van 7 t/m 11 juli naar Putten geweest, naar de Beukhof. Voor velen al een 
bekende locatie omdat we hier vroeger ook al wel eens met jeugdweekend zijn geweest. Het 
is in de tussentijd wel helemaal gerenoveerd en een stuk luxer gemaakt, zo had iedere 

kamer zelfs airco! 😮 

De leiding bestond uit vijf man, twee nieuwe mensen in vergelijking met vorig jaar. Daan, 
Saskia en Wouter waren weer van de partij en Janneke en Jordi hebben het drietal versterkt.  

 

Ondanks het nieuwe jasje hebben we geprobeerd de allerleukste dingen van zomerkamp 
toch terug te laten komen in de vijf dagen. Zo hebben we een sportdag, een fietstocht, een 
uitje, wat nachtspellen en dorpsspel gehad. Voor ons gevoel hebben we op die manier goed 
weten in te spelen op de verkorte kamptijd.  

 

De keuken werd wederom verzorgd door Jan Tijs en Ilse, ook zij moesten het menu 
aanpassen naar de kortere kampweek maar ook hen is het gelukt om gewoon weer heerlijk 
eten neer te zetten. De wc-corvee had dit jaar een grotere taak dan normaal, dit komt omdat 
alle slaapzaaltjes (7 stuks) een eigen wc hadden. Heerlijk luxe natuurlijk, maar extra 
poetswerk voor Linda en Marjolijn. Nadat er op vrijdag avond was afgesproken dat er de 
komende 5 dagen niet gepoept zou worden zagen zij het helemaal zitten en hebben ze voor 
ons de wc’s schoon gehouden.  
 

Wij kijken als leiding terug op een geslaagd kamp, af en toe was het wat zoeken en er is 
zeker ruimte voor verbetering maar dat nemen we mee naar volgend jaar. De gezelligheid 
werd er zeker niet minder op want er is veel gelachen en gekletst. Als je het de buurvrouw in 
de badjas vraagt was het af en toe iets te gezellig, maar dat nemen we dan maar voor lief. 
Laten we bij deze afspreken dat we noooooit meer naar deze boerderij gaan haha. 

 

Volgend jaar is kamp 12 t/m 16 juli, zet het allemaal vast in jullie agenda! De locatie houden 
we nog even geheim. 

 

Ondanks de fantastische week nemen er ook dit jaar weer mensen afscheid van de leiding, 
Daan en Janneke gaan stoppen. Beide zijn ze in de voorbereidingstijd te druk met 
stage/school en kunnen ze dus geen tijd vrij maken voor de allerleukste commissie van 
Regio’72. We zijn dus weer op zoek naar mensen die ons komen versterken, lijkt het jou nou 
leuk om in de zomerkampcommissie te komen laat het ons dan weten!  
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Ledenwerving 
 

We hebben in de ledenwerving commissie veel samenwerking met PR, 
Schoolkorfbalcommissie, TC, Trainers en Megakangoeroedag commissie. We kunnen het 
niet alleen. Onderstaande lijst van activiteiten is dus ook door samenwerking mogelijk 
geworden. Activiteiten waar wij ons samen met anderen het afgelopen jaar mee bezig 
hebben gehouden zijn:   

• Ouder kind trainingen  

• Informatieboekje voor nieuwe leden  

• Open trainingen  

• Contact gezocht met oud-korfballers door middel van een korte vragenlijst  

• Carnavalsoptocht met als thema: korfballen doe je niet je eendje  

• Schoolkorfbal met 41 teams van 5 scholen uit Vaassen  

• Megakangoeroedag aanstaande 20 september met ongeveer 140 kleuters van 

verschillende basisscholen uit Vaassen  

• Chocolade voor de jeugdleden die een nieuw lid van onze vereniging hebben 

binnengehaald  

• Bij Cavente een middag korfbal gepromoot  

• Bijdrage in de Mixed: in elke uitgave van de Mixed wordt een stukje 

geschreven over Ledenwerving. Van resultaten uit gedaan onderzoek onder leden 

tot nieuwe leden in de spotlight.   
 
Het werven van leden is een taak van ons allemaal. Dus zet je beste beentje voor en maak 
anderen enthousiast voor de club en de sport. Wij hebben het idee dat dit steeds beter gaat, 
zet dit voort!  

 

Tim Kamphuis, Lauren Schoemaker & Marije van Huffelen  

 


